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Zápis č.9/2019 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 14. listopadu 2019 na OÚ Přepeře 
 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18.00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 10 zastupitelů. Omluvena byla 

Mocová Blanka. Počet hostů: 4 občané. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk a po přivítání na 

řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1. Zahájení.  

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání č.8/2019 ze dne 10. 10. 2019.  

4. Návrh rozpočtového opatření č.6/2019. 

5. Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce. 

6. Informace o přípravě a provádění staveb a údržbě obce. 

7. Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

8. Diskuse. 

9. Zpráva návrhové komise.  

10. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval změnu programu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Malý Petr 

Náhlovský Lukáš 

Ověřovatelé:   Hozdecký Dušan  

   Dlouhá Alena 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 8/2019 ze dne 10. října 2019 a k jednotlivým bodům se vyjádřil. 

Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo v pořádku. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 8. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 10. října 2019 bylo splněno. 

 

4. / Návrh rozpočtového opatření č.6/2019 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření, které bylo zasláno zastupitelům v podkladech 

a tradičně doplnil informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 28.997.199,53,- Kč ke dni 13. 

listopadu 2019.  
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Dále starosta doplnil informaci o hodnotě investice ve fondech Amundi KB. K 8.11.2019 již 

je hodnota vyšší než naše investovaná částka, nicméně výnos ještě nedosáhl hodnoty, aby pokryl 

poplatky ve fondech. Částka se již ale přibližuje celé investované částce včetně poplatků (graf byl 

zaslán v podkladech). Na pracovním jednání zastupitelů se zástupci fondů Amundi bylo domluveno, 

že pokud hodnota dosáhne výši celé naší investice, nebo začne naopak klesat, s okamžitou platností 

ukončíme účast v těchto fondech a finance z nich převedeme zpět na běžný účet obce. 

Dále k rozpočtovému opatření č.6/2019. V příjmech není potřeba nic upravovat. Ve výdajích 

máme 16 tis. Kč na materiál (zimní kola na vozidlo a další materiál), dále dotace pro Mikroregion 

Jizera ve výši 68 tis. Kč (investiční 49 tis. Kč, a neinvestiční 19 tis. Kč) na spoluúčast – nákup 

techniky pro obce. Vše rovnáme a bereme finance z koupě „dolní hospody“ čp. 45 – tedy 84 tis. Kč.  

Dotazy nejsou, vše je jasné. Hlasujeme tedy o rozpočtovém opatření č.6/2019. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.6/2019 dle předloženého návrhu. 

 

5. / Projednání žádostí o poskytnutí dotací z rozpočtu obce 

 

Dotace pro Mikroregion Jizera – technika. Mikroregion Jizera (MJ) požádal kraj o dotaci na 

nákup techniky pro členské obce. Obec Přepeře se zapojila k výzvě a požádala MJ o nákup kartáče 

k našemu traktoru a třífázovou elektrocentrálu. MJ zajistil soutěž a dotaci na tento nákup. Nyní je 

potřeba schválit předloženou smlouvu a zaplatit naši spoluúčast. Celkově zaplatíme za vysoutěženou 

techniku 50 % nákladů a zbytek pokryje dotace. Techniku nám dodá vítěz soutěže regionální firma 

Gentlemans Tools s.r.o. Nyní tedy ke smlouvě, ve které nás MJ žádá o příspěvek ve výši 67.434,50,- 

Kč na zajištění spoluúčasti na nákup společné techniky MJ. Dotazy: Ing. Brožek – kdo bude platit 

servisní náklady na tuto „společnou“ techniku? Starosta: nevím, pravděpodobně obce, které budou 

mít techniku u sebe. Dotážu se na MJ jak je to smluvně ošetřeno. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 2) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace pro Mikroregion Jizera ve 

výši 67.434,50,-Kč jako spoluúčast na nákup techniky, a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

 Dotace Římskokatolická farnost Přepeře – vánoční koncert. Římskokatolická farnost Přepeře 

požádala o dotaci ve výši 10 tis. Kč na uspořádání vánočního koncertu Ireny Budweiserové, který 

proběhne v kostele sv. Jakuba Staršího v Přepeřích 8. prosince 2019. Částku nemusíme řešit 

v rozpočtovém opatření, máme ji v rozpočtu. Sepíšeme klasickou veřejnoprávní smlouvu. 

Vyúčtování bude do konce roku. Hlasujeme tedy o této dotaci. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace pro Římskokatolickou 

farnost Přepeře ve výši 10.000,- Kč na uspořádání vánočního koncertu, a pověřuje starostu podpisem 

smlouvy. 

 

 Smlouva o zajištění dopravní obslužnosti s LK. Nově se nebude schvalovat každý rok, jako 

tomu bylo do letoška, ale jednou za 4 roky. Cena bude garantována na celé období s každoroční 

splatností. Částka je beze změny, v přepočtu na obyvatele, celkově 118.610,- Kč/rok – počet obyvatel  

k 1. 1. 2019. Smlouva je platná do 31. 12. 2023.   

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu s Libereckým krajem o spolupráci při zajištění dopravní 

obslužnosti Libereckého kraje, na období od 1. ledna 2020 do 31. prosince 2023 v ceně 118.610,- Kč 

za kalendářní rok, a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
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6. / Informace o probíhajících a připravovaných stavebních akcích 

  

 Cyklostezka podél II/610 – stavba je fyzicky hotová včetně výsadby stromů (javor a jeřáb – 

v ceně stavby). Bylo požádáno o kolaudaci, která proběhne 5. prosince 2019. 

Silnice II/610 – stavba je v předčasném užívání, kolaudace celého úseku proběhne asi příští 

rok. Úsek Přepeře – Příšovice a v celých Příšovicích je už ve finálním povrchu na rozdíl od úseku 

Ohrazenice – Turnov „U Benešů“. Vodorovné značení je provizorní, finální bude vyznačeno až příští 

rok. Dokončuje se okolí silnice. Ještě proběhne úprava podezdívek, plynového domku a krajnic 

v některých místech. Pořád je to stavba a rychlost je zde omezena na 30 km/hod.  Další úseky budou 

otevřeny dle plánu: Ohrazenice – Turnov „U Benešů“ se otevře k 1.12.2019 a podjezd pod viaduktem 

bude následovat 21.12.2019. Pokračování rekonstrukce zbylých úseků II/610 bude od dubna 2020. 

Ještě doplníme, že právě k datům 1. a 21. prosince dojde ke změnám v jízdních řádech autobusů. 

Malá vodní elektrárna Přepeře II – téměř dokončeno, bylo doděláno zábradlí nad opěrnou zdí 

k Jizeře. Závěrečná prohlídka ke kolaudaci je stanovena na 21. listopadu 2019. Nové svítidlo VO je 

již v provozu a dobře osvětluje celý prostor po této zdařilé stavbě MVE. 

Drobné stavební a údržbové práce v obci – pracovník VPP se již zapojil do drobných prací 

v obci. Nyní vyhrabuje velké kameny z průchodu mezi 2. a 3. ulicí. Výkazy jeho práce posíláme na 

Probační a mediační službu, která ho dozoruje. Koupili jsme mu vestu, rukavice a poučili ho o 

bezpečnosti práce. Docházku má v pořádku. Nařízené hodiny musí odpracovat do konce června 2020.  

S panem Hauzrem (zemní práce) byla domluvena likvidace hromady materiálu a pařezů po 

stavbě cyklostezky. Dále nám udělá úpravy ploch pomocí našeho recyklátu (parkoviště u jezu, cesta 

u svazarmu, díry naproti Vodoinstu, parkoviště u klubovny na špičce). 

Také byla objednána firma na opravu propadlého kanálu (cesta ke hřbitovu) a vybudování 

patek pro přístřešek pro stání obecního automobilu. 

Řešili jsme zimní údržbu, kde na silnice v obci byla obnovena dohoda s panem Hujerem 

(velký traktor). Musíme s ním vše projet, máme nové ulice a sdělíme mu připomínky k zimní údržbě 

v minulých letech. Chodníky a menší prostory obsloužíme obecním malým traktorem s posypem. 

Musíme dokoupit kontejner pro skladování posypového materiálu. 

Další práce na VO. Ke hřbitovu bylo opraveno podzemní vedení a proběhne zde výměna 

sloupů a svítidel, jedno světlo doplníme ještě u Hykmanů. Také bude prováděna běžná údržba a 

opravy VO. Prosím o nahlášení nesvítících světel. 

Informace ke stavbě chodníku na Potůček. Pan Košek nepřevzal dopis – info v došlé poště. 

  

7. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

Obecně závazná vyhláška č.1/2019 – stanovení části společného školského obvodu mezi 

obcemi Přepeře a Modřišice. Ministerstvo vnitra ČR – veřejná správa kontrola a dozor – provedla 

posouzení zákonnosti a kontrolu obecně závazné vyhlášky. Vše je v pořádku. 

 

Nová vyhláška o místních poplatcích – v souvislosti s novým zákonem o místních poplatcích, 

který není ještě kompletně schválen, musíme mít od 1. ledna 2020 v platnosti novou vyhlášku. Vše 

máme připraveno. Příští týden odesíláme návrhy vyhlášek ke kontrole na odbor dozoru do Liberce. 

Po kontrole, na zastupitelstvu 12. prosince schválíme. Vše stihneme. 

 

MěÚ Turnov – st. úřad – přístřešek u č.p. 312 – paní Müllerová – dnes proběhlo jednání na st. 

úřadu, který zahájil řízení o odstranění stavby, paní Müllerová požádala o dodatečné povolení stavby. 

Obě tyto řízení budou přerušena do doby, než dodá paní Müllerová podklady (geom. plán). Následně 

vydá st. úřad rozhodnutí. 

 

Žádost o kácení stromů u Jizery – pan Buriánek a paní Šebrlová žádají o pokácení většího 

množství stromů na břehu Jizery na jejich pozemcích. Nutno konzultovat s Ing. Malou na odboru ŽP 

MěÚ Turnov. 
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MěÚ Turnov – starosta žádá o podporu při jednání o změnách v dopravě – pan starosta 

Turnova Ing. Tomáš Hocke nás navštívil a předal dopis s žádostí o podporu při jednáních s LK o 

realizaci změn v dopravě v Turnově s dopadem na širší okolí. Jedná se o požadavek na obousměrný 

provoz sjezdu u stavebnin v Ohrazenicích a výstavbu sjezdu a nájezdu ve Fučíkově ulici v Turnově. 

Podporujeme toto řešení, ale uvítali bychom, aby byla do těchto změn zahrnuta i instalace úsekového 

měřícího zařízení rychlosti v Přepeřích Na Potůčku. 

 

MěÚ Turnov – st. úřad – kontrolní prohlídka 15. listopadu na fotbalovém stadionu 

v Přepeřích. Projednání posledních připomínek pana Hykmana. (připomínky zaslal i nám 18.9. – 

písemně jsme odpověděli 17.10. a odkázali ho na st. úřad Turnov). 

 

Ministerstvo životního prostředí ČR – protokol o dodržování zákona o ochraně zemědělského 

půdního fondu. Při stavbě hřiště došlo k odhalení části skládky, která tam být nemá a FK následně 

požádalo o změnu bonity půdy. Řízení stále probíhá. Kontrola se zajímala o rozsah změny. 

 

Krajský Úřad LK – odbor územního plánování – usnesení – přerušení odvolacího řízení ve 

věci odvolání pana Cacáka a pana Bartoše – přestavba bývalé spisovny č.p. 225 na penzion. Přerušeno 

do vyřešení předběžné otázky. Odbor rozvoje LK bude řešit správnost vyjádření odboru rozvoje MěÚ 

Turnov na jehož základě vydal stavební úřad Turnov zamítavé stanovisko k přestavbě. 

 

MěÚ Turnov – odbor dopravy – povolení úplné uzavírky od 1.12. do 21.12. podjezd pod 

viaduktem Turnov, Nádražní ulice. 

 

MěÚ Turnov – stavební úřad  

– územní rozhodnutí, prodloužení plynovodu pro 3 RD na Potůčku. 

– oznámení o provedení závěrečné kontrolní prohlídky MVE Přepeře II – proběhne 

21. listopadu (zjistíme kdy bude realizována oprava opevnění nadjezí). 

– závěrečná kontrolní prohlídka 3.12. – RD manželé Coufalovi  

– závěrečná kontrolní prohlídka 5.12. cyklostezka Přepeře – Příšovice. 

– zahájení územního řízení na vedení nízkého napětí na pozemky pod Sklostrojem pro 

RD manželů Dědkových. 

– stavební povolení – malý most přes odpadní kanál MVE 

 

Ministerstvo vnitra ČR – odbor veřejné správy – kontrola a dozor – sdělení k podnětu pana 

Hykmana ze dne 6.8.2019. Je nám vytknuto, že jsme se podnětem pana Hykmana dostatečně 

nezabývali a neodpověděli písemně. Dodatečnou písemnou odpověď již nepožadují, vzhledem 

k časovému odstupu a dalšímu postupu v předmětné věci.  

 

OÚ Přepeře – dopis pan Košek – informace ke stavbě chodníku na Potůček. Pan Košek 

nepřevzal dopis, kde se s ním snažíme navázat komunikaci ohledně jeho pozemků, po kterých by 

bylo ideální trasovat chodník. Dopis se nám vrátil, poslali jsme ho znovu, tentokrát bez doručenky. 

 

7. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - bazén: autobus objednán na všechny termíny letos ještě 15.11. a 6.12. 

 - vánoční posezení 20.12.2019 – KD Pěnčín – 17:30-18:00 – zajišťuje Tomáš 

 

Pan Kudrnáč:  - 3.11. proběhl zájezd do divadla, velice se líbil, prodalo se vše – plná kapacita 

autobusu, poděkoval nepřítomné Blance Mocové za výběr 

- 23.10. se otevíral vodojem v Ohrazenicích, krásná dominanta našeho kraje, 

ještě budou do konce roku možné termíny prohlídky pro veřejnost 
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- 17.11. v neděli u příležitosti 30. výročí sametové revoluce se připojíme 

k celorepublikové výzvě paměti národa a odvysíláme v obecním rozhlase 

zprávu a následně v 17:11 budou spuštěny zvony v kostele 

- 29.11. setkání s důchodci, tentokrát v organizaci zastupitelů, v 15:00 prosíme 

o pomoc při přípravě sokolovny, (p. Malý projektor a plátno) 

- 1.12. SDH Přepeře – rozsvícení vánočního stromku 17:00 náves 

- 14.12. zájezd na advent do Prahy, 15:00 odjezd, návrat do 21:30. 

 

Ing. Brožek:  - opravit recyklátem parkoviště na Špičce u klubovny 

   - opravit díru na křižovatce u vjezdu na závodí 

   - nesvítí VO u Mikschlů 

 

Paní Dlouhá: - nesvítí VO u Klátiků 

 

Pan Náhlovský: - přepad do dešťové kanalizace – III. ulice? St: zadáno projektantovi panu 

Koldovskému. V této souvislosti bude nutné vyčistit svodnici a odstranit 

propustek u Hykmanů 

 - doplnit patníky na křižovatce Na Potůčku  

 

Ing. Novák: - brána na hřbitov – oprava? St: máme nějaké tipy na řemeslníky, ale budeme 

řešit až na jaře 

   - přemístění kontejnerů u II. ulice na konec parkoviště? St: ano přemístíme je 

 

Pan Hozdecký:  - konstatoval, že klády na Potůčku jsou v nezměněném stavu. St: není v naší 

kompetenci, již informována KSS LK 

 

Ing. Krsková:  - dotaz na složiště větví – kam s větvemi? St: zatím nevíme, musíme sehnat 

drtič 

 - připomněla nutnost objednat Policii ČR na měření rychlosti Na Potůčku  

  

Paní Löfflerová: - požádala o novou obecní nástěnku u ní před domem, stará je už ve špatném 

stavu. St: Ano 

 - dotázala se, komu má sloužit nová cyklostezka? St: smíšený provoz cyklistů 

a chodců 

 

Pan Skalský:  - požádal o vyčištění obecní kanalizace po rekonstrukci II/610. St: Ano 

objednáme. 

 

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.9/2019. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(Hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

10. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

12.prosince 2019 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva bude v termínu 2. prosince 2019 – 17:15 hod, na OÚ. 


